

Bulletin

February 1988

OPERA AT THE NAC! Opera, in the form of THE MARRIAGE OF FIGARO, will return to the National Arts Centre in July. In celebration of this event, the National Capital Opera Society has reserved a block of tickets for members and guests to attend the performance on Saturday evening, 23 July 1988. For the special price of \$40. per ticket, the NCOS is offering excellent seats in the mezzanine and a reception after the performance. Please join us to celebrate this long-awaited event. Send the form attached to this newsletter --with payment--to **Marjorie Clegg, National Capital Opera Society, 304 Flora Street, Ottawa, ONT K1R 5S3.** Orders must be received by the NCOS before 10 April 1988, so reserve your tickets now! (Call Marjorie Clegg at 594 2988 or Bobbi Cain at 591 0204 for more information.)

MAY EVE GALA. Plans for our own May Eve Gala are in full swing. Reserve Saturday evening, 30 April for classical music by the Palm Court Orchestra, dancing by members of the Theatre Ballet of Canada, sit-down Italian dinner, and exciting casino in the Ballroom of the Skyline Hotel. Tickets (\$30. for one, \$55. for two) will be on sale through Uniticket soon. Watch for our advertising and plan to attend.

ANNUAL GENERAL MEETING. On 5 May at 7:30 the NCOS will have its Annual General Meeting in the Salon of the Museum of Civilization (Metcalfe St). Joanne Morrow (NAC Music Producer) will tell us the NAC's plans for opera and will give us an inside view of how an opera is produced. As part of the business meeting, we will be nominating and voting on a new Board of Directors for the Society; if you are interested in joining the Board--or know of someone keen to help us--please let us know (call Marjorie Clegg at 594 2988). All members and guests are welcome.

OPERA VIDEOS. The NCOS has discovered a new source of opera videos available for rental. Titles include Ernani, L'incoronazione di Poppea, Turandot, and Falstaff; rental is \$6. and up. Call Robert Pflug at 723 2766 (Pflug Optical Ltd, 1580 Merivale Rd, Nepean)

AIDA. Congress Travel is organizing a tour to Montreal for the production of Aida in June. Please note the information enclosed and contact Lois Harper at Congress Travel immediately if you are interested.

MOZART EXHIBIT continues until March 17th in the Salon of the National Arts Centre. Don't miss this (free) feast imported by the NCOS and co-sponsored by the NAC.

NABUCCO IN JERUSALEM (MAY 15-29, 1988). The NCOS has been notified of tours starting around \$1800.-- including airfare, hotel, meals, and ticket to Nabucco. Contact Israel Music Events, New York City, at (212) 439 1730 or (212) 418 0438.

Bulletin

Février 1988

DE L'OPÉRA AU CNA! Les NOCES DE FIGARO marqueront, en juillet, le retour de l'opéra au Centre national des Arts. Pour souligner cet événement, la Société d'opéra de la capitale nationale a réservé un lot de billets pour ses membres et leurs invités pour la représentation du samedi 23 juillet 1988 en soirée. Au prix spécial de 40 \$ par billet, la SOCN offre d'excellents fauteuils à la mezzanine et une réception après l'opéra. Joignez-vous à nous pour célébrer cet événement tant attendu. Veuillez retourner le formulaire ci-joint -- avec votre paiement -- à Marjorie Clegg, Société d'opéra de la capitale nationale, 304, rue Flora, Ottawa (Ontario) K1R 5S3. Votre commande doit nous parvenir avant le 10 avril 1988; retenez donc vos billets maintenant! Pour plus de renseignements, téléphonez à Marjorie Clegg au 594-2988 ou Bobbi Cain au 591-0204.

GALA DU PRINTEMPS - Les préparatifs pour ce gala vont bon train. Consacrez la soirée du samedi 30 avril à la musique classique avec l'orchestre "Palm Court", à la danse avec des membres de la troupe "Theatre Ballet of Canada", à un diner à l'italienne, de même qu'au casino dans la salle de bal de l'hôtel Skyline. Les billets (30 \$, 55 \$ pour deux) seront bientôt en vente aux guichets "Uniticket". Surveillez nos messages publicitaires et soyez des nôtres.

ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE - L'assemblée générale annuelle de la Société d'opéra de la capitale nationale aura lieu le jeudi 5 mai, à 19 h 30, au Salon du musée des Civilisations, rue Metcalfe. Joanne Morrow, du CNA, nous parlera des projets du Centre en ce qui concerne l'opéra et nous initiera aux secrets de la production d'un opéra. Dans le cadre de l'assemblée générale, nous élirons le nouveau Bureau de direction. Si vous désirez y oeuvrer -- ou si vous connaissez une personne intéressée -- veuillez téléphoner à Marjorie Clegg au 594-2988. Les membres et leurs invités sont les bienvenus.

OPÉRAS SUR VIDÉO - La SOCN a découvert un nouveau centre de location d'opéras sur vidéocassette. On y trouve "Ernani", "L'incoronazione di Poppea", "Turandot" et "Falstaff"; location : 6 \$ et plus. On peut joindre Robert Pflug au 723-2766, Pflug Optical Ltd., 1580, chemin Merivale, Nepean.

AÏDA - Congress Travel organise un voyage à Montréal pour assister, en juin, à une représentation de l'opéra Aïda. Consultez le feuillet ci-joint et contactez Lois Harper, immédiatement, chez Congress Travel, si vous êtes intéressés.

EXPOSITION MOZART - Cette exposition, au Salon du Centre national des Arts, se termine le 17 mars. Ne ratez pas cette "traite" (gratuite) importée par la SOCN en collaboration avec le CNA.

NABUCCO À JÉRUSALEM (15 au 29 mai 1988) - La SOCN a été avisée de forfaits à compter de 1800 \$, comprenant le billet d'avion, l'hôtel, les repas et le billet pour l'opéra. Contactez "Israel Music Events", New York, au (212) 439-1730 ou au (212) 418-0438.